
 
  
  

Sydhavnen d. 22-01-2024  

Skolebestyrelsesmøde Skolen i Sydhavnen 
Mandag den 11. december 2023 kl. 17-19 
  

Dagsorden:  Referat:  
Deltagere 
 
Forældre 
Helen Duus Møllerskov  
Ida Wolff Andreasen  
Regina Elisabeth Birkemosegård 
Tania Hav Kidmose  
 
Medarbejdere 
Rasmus Ørnemose Peetz (Elevråd kontaktlære) 
Nicolai Tilgaard Pelzer  (Pædagog) 

Ledelse 
Line Rask  
Lotte Schultz  
Morten Biering  
 

Afbud:  
Friederike Juliane Benecke  
Jannie Brix-Vallentin (Lærer) 
Tim Lindebæk Djursing 
Michael Raagefelt Langkilde  
Andrea Karner  
Signe Kragelund Schmidt 
 

1. Proces referat  
a. Hvem tager referatet? 
b. Husk at godkende referatet 

Helen samler op– fremover kører godkendelse af 
referat på rotation blandt medlemmer af bestyrelsen. 
 
Husk fortsat at godkende referatet i aula, når det er 
lagt op. 
 

2. Orientering fra de enkelte ledere  
 

a. Ansættelser og fratrædelser  
b. Langtidssygemeldinger og 

handlingsplaner 
c. Oplæg om arbejdet i afdelingen 

Orientering fra indskolingen 
 
Der er to langtidssygemeldinger på Bhk. Frem til 1. 
december har opgaven været løst opgaven med en 
pædagog fra KKFO. Der følges op på om en af de faste 
vikarer påtager sig opgaven frem til 1. februar. Der er 
ansættelsessamtaler i denne uge og vi regner med at 
have stillingen besat efter jul.   
 
Ved den anden sygemelding har vi en fast vikar på, 
indtil vi kender omfanget af forløbet.  
 
Vi har praktikanter/studerende på Bhk. 
 
Der har været klassedannelse på årgangen. Det er 
landet godt. 



Vi har en opsigelse på 3. årgang, hvor vi afvikler 
samtaler til stillingen i denne uge.  
 
KKFO og indskolingen har arbejdet sammen om hvilke 
traditioner og ting der skal kendetegne indskolingen.  
Det er de stærke fællesskaber, der skal være 
bærende, som understøtter fagligheden.  
 
Årshjul er udarbejdet i samarbejde med 
koordinatorerne på årgangene, som indtænker 
traditionerne omkring fællesskaberne: 
”indskolingsvenner”, ”pas på skolen” og 
”julemorgensamlinger”.  
 
Indskolingslederen sender et nyhedsbrev ud med 
forskellige informationer om det der sker i 
indskolingen. 
 
Orientering fra mellemtrin 
Punkter aflyses pga sygdom.  
 
Orientering fra udskoling 
7. årgang er startet forløb hvor elever deltager i 
Madskolen. Målet er at det er del af trivselsskabelse 
på årgangen. 
 
8. årgang går i disse uger til eksamen i de 
obligatoriske praksisfaglige fag. Det betyder, at vi er 
nødt til at omlægge undervisningen på årgangen. 
Eksamensformerne er forskellige for alle 
eksamensfag. Der er bl.a. brug for køkkenet til 
eksamen i madlavning.  
 
Vi planlægger afviklingen af terminsprøverne for 8. og 
9. årgang i uge 3.  
 
VI skal ansætte lærer til udskolingen. Der er brug for 
ansættelse af lærer til bl.a. F/K, idræt, matematik, 
biologi og gerne også engelsk. 
 
Orientering fra skoleleder 
Skolen skal indgive indstilling om dispensation til 
størrelsen af klassestørrelsen. Skolen ønsker, at der 
fra 5. til 9. klasse er et klasseloft på 21 for elever uden 
for distriktet. Bestyrelsen imødekommer ønske. 
Forperson Helen D. Møllerskov og skoleleder Morten 
Biering sender indstilling.  
 

3. Forældrehenvendelser.  En henvendelse omkring spørgsmål til, hvordan 
ferieplanen for dette skoleår er godkendt. 
Bestyrelsen har svaret.  



 
En henvendelse fra forældre med spørgsmål om 
ordblinde elever og hvordan de understøttes. 
Bestyrelsen henviser forældrene til skolens 
ledelse/afdelingsleder.  
 

4. Inklusionsprincippet Bestyrelsen er ikke beslutningsdygtigt ved mødet. 
Princippet er delt med bestyrelsen. 
 
Punktet udskydes til januar. 
 

5. Orientering fra personalet  
a. Pædagoger  
b. Lærere  

 

Orientering fra pædagogerne 
Der har været klippe-klistredag. I KKFO var der rigtig 
god hygge i aulaen, hvor forældre har kunnet komme 
og være med. Der har også været jule-hygge-klippe-
klistre på anden sal. 
 
KKFO har modtaget fire pædagogstuderende som er 
på deres 3. studieår ud af fire studieår. 
Der kommer to pædagoger tilbage fra barsel efter jul. 
 
 

6. Orientering fra elevrådet Projektgruppen omkring den maritime projektuge har 
taget initiativ til at inddrage eleverne og elevrådet 
omkring den maritime uge.  
 
Der er fortsat indsats og fokus på omkring flottere 
toiletter på skolen. 
 

7. Punkter til næste møde Kommende møde er 23. januar 
 
Punkter til kommende møde 
Regnskab og budget 
 
OBS 
Næste skoleudviklingssamtale er planlagt til d. 22/4-
24 kl. 16.30-18.30. Referatet fra sidste 
skoleudviklingssamtale ligger på skolens hjemmeside. 
 

 


